
GRUNDEJERFORENINGEN NÆS OG SKAVERUP STRAND 

NÆS OG SKAVERUP VANDVÆRK 

Bestyrelsesmøde, mandag den 21. sept. kl. 19.00 – 23.00  

hos Preben Meyer Larsen, Hejrevej 20, Næs, 4760 Vordingborg. 

 

Tilstede var: Ole Dyhr(OD), Preben Larsen(PL), Carsten Tangaa(CT), Ole Rasmussen(OR) og 

Ingrid Sørensen(IS). 

 

Dagsorden: 

 

A. Fælles: 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 3. aug. 2009. 

Referatet godkendt. 

2. Drøftelse af den ekstra-ordinære generalforsamling. 

Den rettede, af generalforsamlingen godkendte, deklaration gemmes som 

bestyrelsens forslag, hvis det tages op igen. 

Vedtægterne tages evt. op igen til næste ordinære generalforsamling. 

3. Regnskabet for begge afdelinger. 

Regnskaberne gennemgået. PL tager kontakt til Karen fra Hages Gaard om at 

få regnskaberne opstillet mere ”læsevenlige” og fordelingen 60/40 % 

indarbejdet i regnskaberne. 

Husk vi skal selv sende/scanne de bilag/fakturaer vi modtager til Hages Gaard, 

samt bilag vedr. kørselsgodtgørelse. 

Til næste møde skal vi selv hente regnskab på vores hjemmeside. 
4. Meddelelser. 

OD sendt brev til Vordingborg Kommune igen ang. skraldemænd. 

Da en grundejer på den ekstra ordinære generalforsamling oplyste at 

Vordingborg Kommune havde givet udtryk for at man kunne få tilladelse til at 

bygge med en udnyttelsesgrad på 15 % har OD sendt brev til kommunen og 

henvist til vores tinglyste deklaration. 

Den nye hjemmeside fungerer, det blev besluttet at den skulle revideres.  

Vi kigger alle ”kritisk” på den, og har vi rettelser/tilføjelser sendes de til OD 

som sender videre til PL. 

Hjemmesiden skal på som et pkt. på vores dagsorden fremover.  
 

B. Grundejerforeningen: 
1. Vejene. Ændring i aftalen for at frigøre penge til bro, da vejene er fine. 

CT havde et tilbud fra det firma der ordner vejene om at springe 1 gang over, 

besparelse kr. 13.500 ekskl. moms til hjælp til asfaltering af bro. 

Det blev besluttet at tage imod tilbuddet, og at broen får nyt asfalt pris ca.  

kr. 35.000. 

CT sørger for skriftlig aftale med firmaet, der ordner vejene. 
2. Hastighedsdæmpende foranstaltninger. Skal vi gå videre / hvor skal de evt. være? 

CT skriver til Vordingborg Kommune om at få de blå skilte op. 

Tages op på næste generalforsamling. 

3. Vedligeholdelse af broerne. 

CT oplyste at bro ved Svanevænget er OK, eneste mangel er evt. gelænder. 

CT er ved at indhente tilbud på trappe ved Åstien. 
4. Sidste nyt om telemasten. 

OD oplyste, at der ikke var nogen udbyder, der var interesseret i øjeblikket. 
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5. Oprydningen i sommerhusområdet. Hvornår vil det være bedst? 

Det blev besluttet, at i vores næste nyhedsbrev skulle vi præcisere reglerne om 

hække. 

Næste gennemgang af området i foråret omkring påske. 

 

C. Vandværket: 

            1.   Kommunen indsamler oplysninger om alle vandværker til en vandforsyningsplan.  

                  Materiale udsendt. Frist 1.okt. 2009. 

   OR og PL fået materiale til udfyldelse af oplysningerne. 
2. Hvordan går det med edb-styringen? 

OR bestilt IP ledning kr. 950,00. Abonnement kr. 99,00/md + afregning efter 

forbrug. 

3. Ajourføring af ledningsnettet. Hvad er tilbuddet? 

OR talt med Erik Rasmussen, Galten Vandværk. 

Oprettelse af WEB kr. 2.500,00 + kr. 1,50 pr. medlem. 

Ikke noget endelig tilbud. 

4. Stophanen Dalvej 44. 

OD henstiller til OR , at den SKAL LAVES find eventuelt en anden end 

smeden. 
5. Vandprøver. 

OR kan ikke lige finde resultatet af de sidste vandprøver fra juni/juli. 

PL spørger Karen fra Hages Gaard. 

IS undersøger om de er tilgængelige på Storstrøms gamle hjemmeside eller 

under kommunen. 

 

D. Eventuelt: 

1. Næste møde den 16. november. 

Næste møde bliver i stedet tirsdag den 17. november. 

 

Hvem kan huse os til mødet og hvor? 

OD spørger, hvem der kan huse os til mødet, når han sender dagsorden ud. 

 

 

 

 

 

 

 

 


